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INTERPELACJA 

 

 Szanowny Panie Prezydencie, 

 zwracam się z pytaniem dotyczącym wyłączenie latarni w Koninie  

na czas pandemii koronwirusa. Kwestia wyłączenia części oświetlenia w naszym 

mieście była kilkukrotnie przeze mnie zgłaszana, po negatywnych uwagach 

ze strony mieszkańców. Pan Prezydent zapewniał, że przyniesie to pewne 

oszczędności dla budżetu miasta, a strata społeczna będzie zminimalizowana 

ze względu na obostrzenia w przemieszczaniu się, które wynikały z konieczności 

zachowania bezpieczeństwa sanitarnego. 

Proszę o informacje w jakim okresie ograniczone było oświetlenie 

naszego miasta oraz w jakim zakresie występowały ograniczenia? Jakie korzyści 

dla budżetu miasta to przyniosło? Jaki był odzew społeczny w tej sprawie? 

Ilu mieszkańców zgłaszało konieczność ponownego oświetlenia ulic miasta 

i zwracała się do odpowiednich instytucji w tej sprawie? 

 

Z poważaniem 
Jakub Eltman  


